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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 
PROCES – VERBAL  

încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i 
Hunedoara din  data de 09.09.2009 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.140/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 17 consilieri, lipsesc: d-na consilier local Farcaş Bianca 
Magdalena şi d-nii consilieri locali: Solomon Cristian şi Baloşin Nicolae . 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl.primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert, dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, presa locală. 

                     Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consili eri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie p rin so ţ, so ţie, afin sau rude pân ă la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbateril or Consiliului local, s ă anun ţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pen tru a se consemna în procesul 
verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). 
               -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare 

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
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                -    d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz 
favorabil 
                 -       d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 

                    Hotărârea nr.154/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
             -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl.Mihai Leu:  
„Vreau să propun majorarea sumei la 15.000 lei şi aş vrea să mi se comunice 

când vor primi sportivii banii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Amendamentul dvs. are de a face cu comunicarea?” 
 
Dl. Mihai Leu:  
„Să nu îi promiteţi numai pe hârtii cum faceţi de obicei.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, nu faceţi afirmaţii nefondate, deoarece de data aceasta 

sunteţi dezinformat.” 
 
Dl. Mihai Leu:  
„Domnule primar, eu am făcut numai un amendament.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ştiu că aţi făcut un amendament…” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Domnule consilier, solicitaţi aprobarea sumei de …” 
 
Dl. Mihai Leu:  
„De la 11.150 lei la 15.000 lei pentru aceşti boxeri. Şi aş mai avea o 

rugăminte, să mi se comunice şi mie când se vor da aceşti bani.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Veţi fi informat domnule consilier.” 
 
Dl. Mihai Leu:  
„Nu eu personal, ci tot consiliu.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Domnule consilier, deoarece acest proiect de hotărâre are şi anexă, vă rog 

să ne spuneţi şi cum să împărţim aceşti bani, ce sunt în plus, doar în cazul în care se va 
aproba amendamentul dvs..noi va trebui să-i distribuim…” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Această sumă a fost cerută de către antrenorul acestui club. Ei au făcut 

împărţeala, ei au cerut suma. Noi am propus-o în faţa domniilor voastre exact aşa cum au 
cerut dânşii. 

Dvs. vreţi să le daţi mai mult, spuneţi-mil a cine dăm mai mult. Este vorba de 
aproximativ 3.500 lei mai mult, cum îi distribuim, procentual, egal?” 

 
Dl. Mihai Leu:  
„Da, putem să le dăm procentual  suma …….Pentru un loc III  la Campionatul 

Naţional de Juniori suma de  300 lei, mi se pare destul de mică…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule Mihai de ce nu aţi colaborat cu antrenorul care a considerat …. Nu 

eu am propus aceste premii. Dânsul a propus suma cu care a dorit să premieze aceşti 
sportivi. ” 

 
Dl. Mihai Leu:  
„Domnule primar, deoarece este vorba de o sumă mică şi fiindcă noi îi 

apreciem pe aceşti boxeri, propun să majorăm această sumă pentru premiere.” 
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Propun să facem o pauză de 10 minute, timp în care domnul consilier Leu să 

vină cu propunerea completă, adică: se majorează suma de şi se împarte … asta pentru a 
fi acoperită şi anexa. După care trecem la votarea amendamentului.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dar dacă nu trece amendamentul? De ce să luăm pauză acum? Se poate 

lua pauză doar dacă trece amendamentul”  
 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
„Amendamentul spune clar, majorarea sumei de la 11.150 lei la 15.000 lei.” 
 

Se votează amendamentul propus de către domnul consilier local Leu 
Mihai:„majorarea sumei de la 11.150 lei la 15.000 lei”  

Amendamentul  nu a fost adoptat,   a întrunit 10 voturi „pentru” (Chiş-
Şerban Ana Aurelia , Munteanu Gigi, Farcaş Ladislau, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, Hepuţ 
Teodor, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Szilagyi Ana Maria, Bobouţanu Dan) şi 7 „abţineri” 
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(Dan Nicolae Robert, Apostolescu Dan, Cazan Florin, Goghiţă Daniel, Neamţiu Ioan, 
Zuberecz Richard şi Demeter Ilie), astfel se votează proiectul de hotărâre în forma iniţială. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                    Hotărârea nr.155/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). 
                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  

- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
             -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                    Hotărârea nr.156/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
 

şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  
din  data de 09.09.2009 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru rectificarea bugetului  
local al  municipiului  Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.154/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de  

11.150 lei, din bugetul local, pentru premierea unor sportivi hunedoreni, precum şi  a  
instructorului şi a antrenorului care fac parte din Asociaţia Judeţeană  de BOX Hunedoara. 

Hotărârea nr.155/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind alocarea din bugetul 

local  a sumei de 15.000 lei pentru acoperirea cheltuielilor ce se vor efectua cu prilejul 
desfăşurării Cupei Municipiului Hunedoara la Kaiac Canoe. 

Hotărârea nr.156/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
 

 
 

                                        SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 


